
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
 

         Θεσσαλονίκη, 22/11/2022 
 
Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Υγείας 
 
ΘΕΜΑ: «Αναγκαία η πρόσληψη ακτινολόγων στα Νοσοκομεία Πέλλας» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Η Ένωση Νοσοκομειακών Ιατρών Πέλλας, επί τέσσερα συναπτά έτη, καταγγέλλει τις 
απαράδεκτες συνθήκες εφημέρευσης των γιατρών των τμημάτων και κλινικών των δύο 
νοσοκομείων της Π.Ε. Πέλλας. Οι τραγικές ελλείψεις προσωπικού σε αυτά μετατρέπεται 
σε εξοντωτικό εφημεριακό έργο και υπερκόπωση των εν ενεργεία ιατρών. Επί 
παραδείγματι, ακτινολόγος, ο οποίος καλύπτει ταυτόχρονα δύο τμήματα 
(ακτινοδιαγνωστικό και αξονικό τομογράφο), κατέρρευσε (νοσηλεύεται σε σοβαρή 
κατάσταση σε ΜΕΘ Θεσσαλονίκης) πρόσφατα στο Νοσοκομείο Γιαννιτσών, έπειτα από 
δεκατρείς (13) εφημερίες. Τέλος, σε συνέχεια των καταγγελιών, τα Νοσοκομεία 
Γιαννιτσών και Έδεσσας, βάσει οργανογράμματος λειτουργίας αυτών, θα έπρεπε να 
είναι στελεχωμένα με εννέα τουλάχιστον ακτινολόγους ανά Νοσοκομείο. Τουναντίον, 
αυτά λειτουργούν με τέσσερις μόνο και στα δυο τμήματα έκαστου αυτών των 
Νοσοκομείων. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε όπως ενεργήσετε δεόντως, ώστε να προσληφθούν ακτινολόγοι, οι οποίοι θα 
στελεχώσουν τα τμήματα των Νοσοκομείων Γιαννιτσών και Έδεσσας; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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